



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長,

P24020

Visit to the "Hong Kong Special Administrative Region National Security Exhibition Hall"
參觀國家安全展覽廳

We are pleased to inform you that in order to enhance students' sense of responsibility and awareness of national security, the school has arranged for all Form 2 students to visit the "Hong Kong Special Administrative Region National Security Exhibition Hall" on October 2, 2024. The exhibition hall, which opened on August 6, 2024, is the first systematic exhibition hall in the Hong Kong SAR to introduce national security and the first physical national security education base in the Hong Kong SAR.

為了提高學生對國家安全的責任感和意識，學校安排全體中二學生於2024年10月2日參觀「香港特別行政區國家安全展覽廳」。該展覽廳於2024年8月6日開幕，是香港特別行政區首個有系統地介紹國家安全的專廳，也是香港特區首個實體國家安全教育基地。

Details of the activity are as follows:

活動詳情如下：

Activity Time: 活動時間：	9:45 AM - 1:15 PM
Activity Location: 活動地點：	2/F, National Security Exhibition Hall, Hong Kong Museum of History, 100 Chatham Road South, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong 香港九龍尖沙咀漆咸道南100號香港歷史博物館二樓國家安全展覽廳
Lunch Time: 午飯時間：	1:15 PM - 2:30 PM

Students will visit the Hong Kong Museum of History and the Hong Kong Science Museum during the third to seventh periods. The school will arrange a coach for round-trip transportation. Lunch time will be postponed to 1:15 PM to 2:30 PM, and students are required to return to school for the eighth period.

學生將於第三堂至第七堂期間到香港歷史文化館及香港科學館進行參觀活動。校方安排旅遊車來回接送，午飯時間將順延至下午1:15至2:30，學生須繼續回校上第八節課。

Remarks:

- Students must wear neat activity uniforms.
學生須穿著整齊活動服。
- The organizer and the school may take photos and videos during the study tour, and the relevant photos and video clips may also be displayed on the relevant website of the school/other activities in the future and forwarded to other government departments for joint display in different media/occasions.
主辦單位及校方或會在考察進行期間進行拍攝，包括攝影、錄影、錄下或複製任何人像及聲音（如適用），有關相片及錄影片段日後亦可能於相關政府部門及學校的工作及活動中展示，並有機會出現在不同媒介/場合合作展示之用。

Your ward will participate in the activity, and the reply slip should be returned on or before 25th September 2024. For any enquiry, please contact Ms Leung Lai Hung at 24977110.

貴子弟將參與上述活動，敬請貴家長於九月二十五日前簽妥回條。若有任何查詢，可於辦公時間內致電24977110，與梁麗虹老師聯絡。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

16th September 2024 二零二四年九月十六日

